
FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-15
Styretmötesprotokoll 2021-11-25

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2021-11-25

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Martin Bergström väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Mijo har photoshoppat julkort, och annars allmänt gjort infogrejer.
Axel var på möte med Æ i tisdags och snackade om sektionsmerch. Tygkassarna
har krånglat. De kom igår men någon nekade att ta emot dem så de skickades
tillbaka. Han var på jämlikhetsmöte igår vilket var trevligt. Han har fixat sitt
bokföringsmisstag till slut.
David ska imorgon han hjälpa till att arra Gasque så det blir en lång dag och
natt.
Carl har inte varit på möte med Forum för tekniska fysiker. Han har också varit
på KU. Annars har han mycket studier, men specrel inlämningarna är lätta.
Emelie ska nu ta hand om den fysiska arbetsmiljön.

§4.2 F6 Har gjort varningskyltar om att man inte får flossa på gasquen. Nästa vecka
börjar julkalendervisningarna. F6 är så taggade, och har gjort ett tredimensio-
nellt triangelspel

§4.3 FnollK Imorgon börjar OP, och sen börjar de externa valberedningarna. Nästa vecka
är det
∆ DÖD ∆.

§4.4 SNF SNF har det gött, och har träffat kfkb, och pratat om om man kan samarra
mer. Det är mycket mail. Det gick inte så bra för ettan i sina första kurser. De
diskuterade anledningar. SNFs bidrag var att digital undervisning med ordinära
tentor ej var en bra kombo. Sämre förkunskaper, för lite pluggtid är centrala
förslag baserade på statistik.

§4.5 Foc Det är väldigt mycket nu för Foc. De har stor mec på lördag. De har också
flipper tur nering, som de har hyrt nya flipper till.
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§4.6 FARM Farm har haft mässa som gick bra. Alla företag var nöjda särskilt nya samar-
beten. De håller på med aspningen, och förbereder överlämningar. De har en
diffus mängd aspar, men ungefär 8 personer.

§5 Ekonomisk policy:
införa deadline på
inlämning av kvitton?

Det är jobbigt att få in kvitton sent, i fel kvartal. Det blir fel ordning. Axel
undrar vad för tidsgräns som är rimligt. Jesper säger 3 månader. Emma säger
att $mulan vill ha det som med vanliga fakturor med straffavgift.
Eric undrar om det inte är bättre att Axel får gå via styret när det ska beslutas
att det är för sent att lämna in ett kvitto. Axel säger att man kommer kunna
anmäla att kvitto blir sent på grund av en rimlig anledning och då kan man
göra undantag. Axel säger att det mest är för att folk inte ska vara jättesena
med kvitton som han föreslår sin ändring. Axel fick till exempel DP-kvitton
från augusti nu, Eric håller med om att det är ett problem.
SNF tycker att det är bra att man gör det tydligt att det är viktigt att man
lämnar in kvitton i tid.
Axel föreslår att en punkt: Deadline på en månad för kvittoinlämning, med
möjlighet för att lämna in sent om giltig anledning ges. Detta döms av sek-
tionskassören.
Axel tycker inte att det ska gälla retroaktivt, och det får det också inte.
Beslut: att lägga till en punkt i ekonomisk policy: Det finns en deadline på
en månad för kvittoinlämning, med möjlighet för att lämna in sent om giltig
anledning ges. Vad som är en giltig anledning bedöms av sektionskassören.

§6 Serveringstillstånd
under nästkommande år

Carl är rätt säker på att det är gratis att ansöka om serveringstillstånd fram
till nyår, så det är bra om vi löser så många datum som möjligt innan dess.
Emma säger att vi redan har bokat lokal för balen, så det kan vi söka för,
men då behövs dispositionsavtal kontras det. Jesper kan lämna för nästa års
ET-raj. Albert tipsar om att sektionens middag och eventuell vårbal ska ha
serveringstillstånd.

§7 Orbi Eric har fått svar från David att han inte kan det föreslagna mötesdatumet.
Eric föreslog nästa onsdag. Emma kollade i FnollK-ordf-chatten, och de var
positiva till Orbi. Eric säger att vi har hört negativt från andra om Orbi. Eric
ska kolla med David om eventuellt möte nästnästa vecka. Carl säger att vi
behöver åsikter från arrande.

§8 Kärnstyret access till
FARM-korridoren

Eric har ingen åsikt, då kärnstyret redan har access. Carl yrkar på att ge
alla poster i kärnstyret kort-access till FARM-korridoren. Kärnstyret har sina
möten i ett mötesrum i FARM-korridoren. David och Carl har access dit, men
resten av kärnstyret måste bli insläppta. Eric säger att de rummen inte är till
för sådant så det finns inga garantier för att det kommer att funka i framtiden.
Beslut: att ge alla poster i kärnstyret kort-access till FARM-korridoren.

§9 Diskussion inför
sektionsmöte

Emma säger att de får barn på det mötet. Carl undrar om vi har någon propo-
sition eller interpellation vi vill föreslå. Motionsstoppet är måndag Lv6. ALbert
säger att det ej kan vara sant. Albert hoppas att det är torsdag Lv5 så vi hinner
svara. Carl tror att det är innan dess och att det är propositionsstopp måndag
Lv6. Axel kollar upp the facts och ser att Carl spat straight truths.

§10 Uppdatering
arbetsgrupper

David hade möte med grisgruppen igår. Grisgruppen har kontaktat jordbruks-
verket, och bör ha en motion redo till sektionsmötet. Minst en motion, tillägger
David. Emelie undrar om inte David skulle vara med för att stoppa sånt här.
Grisgruppen vill ha flera förslag minst ett om hur man skulle kunna skaffa en
gris.
Det diskuteras vad arbetsgruppen faktiskt ska ge mötet, en åsikt eller en mo-
tion. Deras uppgift är att framföra en åsikt. De ska eventuellt skriva ett yrkan-

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2021/22:STYR-15
Styretmötesprotokoll 2021-11-25

Fysikteknologsektionen, Chalmers

de.
Emma är orolig om att folk kanske inte vet att vi faktiskt måste skaffa en gris
om det röstas igenom, och att det blir djurplågeri. Folk är oroliga att folk bara
ser det som en kul grej och att de ej ser verkligheten. Det ligger ansvar i att
rösta rätt på sektionsmöten, och att det åligger oss att presentera hur det är
ett dåligt beslut i enlighet med vårt tidigare avlagsyrkande.
Köttgruppen kommer inte att kunna lämna ett förslag till nästa möte. Albert
säger att de borde vara beredda på frågan vad de har gjort den här tiden, och
att vi får vara beredda att tillsätta en ny om det visar sig att de inte gjort
något. Köttgruppen lär inte göra så mycket den här LPn.
Carl undrar om det inte går att elda på dem. Emelie säger att de har mycket i
skolan och att deras scheman passar ihop dåligt. Carl föreslår att de då kanske
ej ska ha så mycket möten.

§11 Övriga frågor

§11.1 FnollK-spons Emma säger att det i arbetsordningen står att FnollK ska söka spons för mot-
tagningen. Emma tycker att det är en lite konstig punkt. De söker spons för
Nollan-tröjorna, men det är främst FARM som söker spons. Hon undrar om
det har fallit mellan stolarna. Albert säger att dokumentet är gammalt, och
att det enda nyuppdaterade är hans poster. Emma yrkar på att stryka punkt
3.3 i arbetsordningen för FnollK. Carl är sugen på ett pizzayrkande.
Beslut: att stryka punkt 3.3 i arbetsordningen för FnollK

§11.2 Saft Det blir den 5:e december, Carl gissar kl 10-15.

§11.3 the revenge of the
julgran

Axel har sett julgranen, och den ser ledsen ut. Albert tycker att förra formu-
leringen var dålig, men påpekar att priset var under vad Axel kan godkänna
själv så det är bara för F6 att formulera något så kan det godkännas. Jesper
säger att det kan lösas. Styret är generellt för en ny julgran. Jesper vill bjuda
in alla att fira julkalender 7:15 varje dag, fast inte helger så inte varje dag. De
bjuder på varm choklad, och glögg och massa mys. Jesper rekommenderar att
ej missa när de säger: Öch nu är det dags för årets julkalender".

§12 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:58!

Carl Strandby
Ordförande

Mijo Thoresson
Sekreterare

Martin Bergström
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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